

# ISO 55001 资产管理体系认证

## 资产管理体系认证

ISO 55000是第一个资产管理体系国际标准，融合了国际上公认的资产管理的最新理念和最佳实践，将会为你的企业设备设施以及其他资产的管理提供很大帮助。



ISO 55000标准适用于所有类型和规模的组织，特别是资产密集型行业，管理的对象包括实物资产和无形资产。实物资产通常指组织拥有的设备、存货和不动产。无形资产如：租赁权、商标、数据资产、使用权、许可、知识产权、信誉和协议。

### 使用ISO 55000识别和管理风险

ISO 55000是ISO组织设计的一种新标准，积极使用ISO 55001管理资产将有助于识别与所有权相关的风险，然后可以研究和减少风险，从而在组织内持续改进。

标准实施的主要好处包括：改善财务绩效得到提高、风险得到控制、服务和输出得到改进，展示社会责任和合规性，声誉得到提高，有效性和效率得到提高。

### 资产管理体系的策划和建立

结合ISO 55000标准和资产管理的原则，对公司所涉及的资产在全生命周期的不同阶段管理过程、方法和要求进行策划和规定，确定方针目标、明确岗位职责权限，以及应建立的制度和标准。

### Intertek ISO 55000服务

自1992年起Intertek就已在全球范围内为数千计的组织颁发了体系认证证书。我们的知识和经验让我们有能力为所有客户提供高效的认证过程。

在ISO 55000资产管理体系认证服务方面，Intertek一直致力于为客户增值。我们不仅仅只考虑到第一阶段和第二阶段审核，而是要在您管理体系生命周期内的每个阶段都成为您的商业伙伴，从分享最佳实践到传达行业要求，到根据您的目标审核您的绩效，我们将致力于提供关注您商业需求并令组织受益的审核结果。

### Intertek在中国

Intertek是首批获得英国皇家认可委员会(UKAS) ISO 55001认可的认证机构，并最早在中国国家认监委完成了新标准认证备案资格。Intertek举办了多期主任审核员培训班，为汽车、冶金、石油石化及供水、地铁、铁路等市政单位培养了逾百名优秀人才，并且深入大型企业进行定制化专业培训和辅导，推动了资产管理体系在国内企业中的应用。

### 联系我们



021-5339 7720  
400-886-9926



sc.china@intertek.com



intertek.com.cn

# ISO 55001 CERTIFICATION

## ASSET MANAGEMENT SYSTEMS CERTIFICATION

**The ISO 55000 series of standards is designed to help you get the most out of your business's assets. By outlining best practices, ISO 55000 will help you pro-actively manage the maturation of your assets from acquisition to withdrawal.**



The requirements for certification of the ISO 55000 standards can be applicable to organisations of all sizes in all industries. Certification will help you realize the value of your company's assets whether they be physical possessions and property, intellectual properties, or even brand reputation.

### Identify and manage risks

ISO 55001 is a new standard designed by the ISO organization to allow an organization to examine the need for and performance of their assets and asset systems. The standard was developed to be used to manage anything that creates value for an organization, from airplanes and automobiles to brand reputation and digital footprints. In order to make the most of this value, assets should be carefully managed to ensure goals are met and risks are assessed in relation to the asset.

Pro-actively managing assets with ISO 55001 will help identify risks associated with ownership which can then be studied and reduced, allowing for continuous improvement within the organisation.

Major benefits to implementation of the standard can include improved financial performance, managed risk, improved services and outputs, demonstrated social responsibility and compliance, enhanced reputation, improved organizational


sustainability, and improved efficiency and effectiveness. Stakeholders will gain confidence that a strategy is in place to ensure a company's assets are being used to the best of their abilities for the betterment of the organisation.

### How Intertek can help


Since 1992, Intertek has issued certification to thousands of organizations across the world. The knowledge imparted by this experience allows us to provide an efficient certification process to all of our clients.

When it comes to creating value in ISO 55001 certification, Intertek is ahead of the curve. Unlike other registrars, we look beyond "Stage 1 and Stage 2" to be your business partner at every stage of your QMS's life cycle. From sharing best practices and new industry requirements, to assessing your performance against your own objectives, we're dedicated to providing audit results that address your business needs and benefit the organisation.

### FOR MORE INFORMATION

	UK	+44 116 296 1620
	AMER	+1 800 810 1195
	EMEA	+46 8 750 03 33
	ASIA	+86 21 53397720

 [business.assurance@intertek.com](mailto:business.assurance@intertek.com)

 [intertek.com/business-assurance/iso-55001-2014](https://intertek.com/business-assurance/iso-55001-2014)